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Implementatie audiovisuele apparatuur raadzaal en vergaderkamer

Aan de leden van de raad,

Het presidium stelt u voor te besluiten:

1) Een investeringskrediet beschikbaar te stellen ad € 500.000 voor de implementatie van 
de audiovisuele middelen in de raadzaal en de vergaderkamer;

2) De afschrijvingstermijn van deze investering vast te stellen op 10 jaar, de verwachte 
levensduur van deze middelen;

3) De begroting dienovereenkomstig te wijzigen.

Aldus besloten in de openbare raadsvergadering van 26 oktober 2021.

De griffier, De voorzitter,

I.M. Odinot W.H.J.M. van der Loo
 

Raadsvoorstel en –besluit
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Toelichting 
Inleiding
Voorafgaand aan de coronacrisis werden er geluidsopnames gemaakt die online 
beschikbaar werden gesteld (doorgelinkt vanaf gemeentelijke website). Om de 
openbaarheid van raadsvergaderingen en carrousels te waarborgen gedurende de 
coronacrisis, waarbij de vergaderingen op afstand of in digitale of hybride vorm moesten 
plaatsvinden, werd het verplicht om beeld en geluid van de vergaderingen live uit te zenden. 
In de periode dat de gemeenteraad dit via een tijdelijke oplossing deed, bleken veel 
geïnteresseerden de vergaderingen online te volgen. Vanwege de goede kijkcijfers en de 
grote inwonersbetrokkenheid heeft het presidium uitgesproken tot een definitieve oplossing 
te komen om ook in de toekomst beeld en geluid te streamen.
De bestaande audiovisuele (hierna AV) installatie in de raadzaal en vergaderkamer beschikt 
niet over de mogelijkheden om dit te doen, dus is hiervoor extern apparatuur en technische 
ondersteuning ingehuurd. Om de continuïteit van de live uitzendingen van de raads- en 
carrouselvergaderingen ook in de toekomst te waarborgen, zal de AV-installatie worden 
vernieuwd. De vernieuwde AV-installatie waarborgt dat de deelnemers aan de 
vergaderingen en bijeenkomsten elkaar kunnen verstaan en dat beeld en geluid van de 
vergaderingen online kunnen worden uitgezonden. 
Om de komende jaren op een juiste wijze te kunnen vergaderen vragen wij u om te voorzien 
in het daartoe benodigde krediet. Hierin zijn ook opgenomen de extra kosten voor technisch 
advies, het projectmanagement en advies t.a.v. de financiële onderbouwing. Na uw 
beschikbaarstelling van het gevraagde krediet wordt een Europese aanbesteding 
uitgeschreven, waarna de nieuwe AV-apparatuur wordt aangeschaft en een 
onderhoudscontract wordt aangaan met de leverancier.

Eerdere besluiten
Niet van toepassing.

Beoogd effect
Een werkende AV-installatie die voldoet aan de hedendaagse standaard en zorgt dat 
deelnemers aan de vergaderingen en bijeenkomsten elkaar kunnen verstaan en dat beeld 
en geluid van de vergaderingen online kunnen worden uitgezonden, om het voor inwoners 
laagdrempelig mogelijk te maken zich op de hoogte te stellen van het politieke reilen en 
zeilen van de gemeente Zwijndrecht.

Kanttekeningen
Indien er geen aanbesteding van de AV-middelen zal plaatsvinden zullen de vergaderingen 
van de gemeenteraad niet meer worden uitgezonden via de website of we moeten gebruik 
blijven maken van de huidige tijdelijke oplossing, die op jaarbasis ongeveer € 61.000 kost.
 
(Extern)draagvlak
Eind 2020 heeft het presidium afgesproken een Programma van Eisen te laten opstellen 
voor een definitieve oplossing voor de streaming van beeld & geluid van de 
raadsvergaderingen en politieke markt van de gemeente Zwijndrecht. In het voorjaar van 
2021 is heeft de raad van de gemeente Zwijndrecht een presentatie gekregen over de 
streaming van beeld & geluid en de gelegenheid gehad wensen mee te geven voor de 
definitieve oplossing voor de streaming van beeld en geluid van de politieke vergaderingen. 
De stand van zaken t.a.v. het programma van eisen voor de AV-middelen is regelmatig 
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besproken in het presidium en een klankbordgroep van raadsleden is betrokken geweest bij 
het proces. Vanuit de ambtelijke organisatie is een projectgroep aangesloten en extern 
advies is ingewonnen voor het opstellen van de raming. Ter kennisname is het definitieve 
Programma van Eisen toegevoegd als bijlage bij dit raadsvoorstel (Versie na oriëntatie 05 
oktober). 

Duurzaamheid
Niet van toepassing.

Aanpak/uitvoering/evaluatie
Een jaar na de ingebruikname zal het gebruik van de AV-middelen worden geëvalueerd. 
Daarbij zullen ook de kijkcijfers in ogenschouw worden genomen. 
Het aanbestedingsproces zal ongeveer 3 maanden in beslag nemen. Daarna zal met de 
leverancier gesproken worden over de mogelijke planning van de aanleg. 

Communicatie/publicatie/participatie
Zodra het raadsbesluit genomen is zal de aanbesteding gepubliceerd worden via 
TenderNed. 

Personeel/organisatie/SCD
De aanbesteding wordt begeleid door bureau Inkoop vanuit het SCD. 

Financiën
Het programma van eisen in de huidige vorm is aan een extern bureau voorgelegd. Dit 
bureau is gespecialiseerd in de aanbesteding van audiovisuele middelen voor raadzalen. Op 
basis van het huidige programma van eisen is een raming opgesteld. Deze raming, 
aangevuld met extra kosten voor technisch advies en projectmanagement, ligt ten grondslag 
aan beslispunt 1. Indien de daadwerkelijke aanbesteding heeft plaatsgevonden is duidelijk 
welk krediet er definitief nodig is. Er zit een marge van 20% afwijking op de raming. 
In de Nota Waardering en Afschrijving is opgenomen dat de afschrijvingstermijn van een 
investering in een gebouw gelijk is aan de restanttermijn van het gebouw. Aangezien het 
gemeentehuis nog 27 jaren mee gaat, zou deze investering afgeschreven moeten worden 
over deze periode. Echter de levensduur van deze AV-middelen is 10 jaar, daarom wordt 
voorgesteld de afschrijvingstermijn van deze middelen, in afwijking van de Nota W&A, op 10 
jaar te stellen.  
De kapitaallasten van deze investering bedragen in het eerste jaar € 57.500. In de huidige 
begroting is met deze investering geen rekening gehouden. Om die reden wordt voorgesteld 
de begroting te wijzigen en de kapitaallasten ten laste te brengen van het jaarlijkse 
begrotingssaldo.
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